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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök űr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„A Római — parton található 1500 fa kivágása az egyetlen lehetséges megoldás a
mobilgát megépítéséhez?

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Jelenlegi álláspont szerint a Fővárosi Közgyűlés szerint a római-parti mobilgát beruházás
egyetlen és legkevésbé pusztító megoldása a partot szegélyez ő , mintegy 1500 darab ártéri fa
kivágása. Alapjában véve egy ilyen fairtást jó színben feltüntetni, komoly szakma i
hiányosságokat sejtet a fővárosi vezetés részérő l . Önök szerint ez az egyetlen reális
megoldás? Tarlós István szerint a terület elgettósodott, és kiábrándító látványt nyújt . Ezt
Önök úgy próbálják orvosolni, hogy a főváros egyetlen beépítetlen partszakaszát, ahol a z
emberek kikapcsolódhatnak és szórakozhatnak, teljes tarvágással kevésbé vonzóvá teszik .
Nem lenne értelmesebb dolog a partszakaszon lév ő területet fejleszteni, és felvirágoztatni ?
Vagy ha túl szemetes a partszakasz, miért nem a szemetet szedik össze fairtás helyett ?

A mobilgát megépítésének másik helyszíne a Nánási - Királyok útja lenne. Itt nem lenne
megfelelő helyen a tervezett mobilgát? A nyilatkozatokban szerepl ő 53 ezer ember védelmét
így is garantálhatják. Vagy esetleg ennek a hátterében is mások érdekei állnak? 10 milliár d
forintos beruházás kiemelt célpontja úgy tűnik nem is a lakótelepeken, és kertes házakban él ő



emberek védelme, hanem a parton lévő szállodák, és szórakozó egységek biztosítása. Esetleg
itt is arról van szó, hogy nem a lakosság, hanem csak pár ember vagyonvédelme miat t
szükséges ez a beruházás? A Nemzeti Fejlesztési Minisztérium immáron sokadszorr a
bizonyíthatja ezzel a lépésével azt, hogy beruházások tekintetében, ha egyesek érdekei úg y
kívánják, készek hátat fordítani a környezetnek, és a természetes élővilágnak. Természeti és
környezeti értékek védelme ma már semmit nem ér?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . május 4 .
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